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Κοινή επιστολή προς τον  Υφυπουργό παρά τον Πρωθυπουργό  κ.
Στυλιανό Πέτσα, απέστειλαν τα Διοικητικά Συμβούλια των Ενώσεων
Συντακτών (ΕΣΗΕΑ, ΕΣΜΘ, ΕΣΗΕΠΗΝ, ΕΣΗΕΘΣΤΕ-Ε και ΕΣΠΗΤ), την
Παρασκευή, 3 Ιουλίου 2020,  μετά τα όσα έχουν προκύψει το
τελευταίο χρονικό διάστημα και αποτέλεσαν θέμα σχολιασμού της
ελληνικής κοινωνίας ζητώντας να δοθούν στην δημοσιότητα τα
ποσά που χορηγήθηκαν, ανά μέσο ενημέρωσης, τα οποία μετείχαν
στις καμπάνιες για την πανδημία.

Ειδικότερα  στη  επιστολή  που  υπογράφουν  οι  πρόεδροι  των
Διοικητικών  Συμβουλίων  των  Ενώσεων  Συντακτών  (ΕΣΗΕΑ,  ΕΣΜΘ,
ΕΣΗΕΠΗΝ, ΕΣΗΕΘΣΤΕ-Ε και ΕΣΠΗΤ), ζητούν επίσης:
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«·         Να ενημερωθούν για τα κριτήρια τα οποία ίσχυσαν για
τα ΜΜΕ, σε ότι αφορά την συμμετοχή ή τον αποκλεισμό από τις
καμπάνιες

Να  ενημερωθούν  ποιος  φορέας  (δημόσιος  ή  ιδιωτικός)
αποφάσισε για την επιλογή ή τον αποκλεισμό τους
Να ενημερωθούν για τα κριτήρια κατανομής των ποσών που
αποφασίστηκε να δοθούν.
Να δοθούν στην δημοσιότητα οι εντολές καταχωρήσεων προς
τα ΜΜΕ.
Να γνωστοποιηθεί με την κατάθεση στοιχείων εάν τηρήθηκε
ο ισχύων νόμος, περί κατανομής του 30% της κρατικής
διαφήμισης στα ΜΜΕ της Περιφέρειας.
Να  γνωστοποιηθεί  εάν  στα  κριτήρια  επιλογής  των  ΜΜΕ
έλαβαν υπ’ όψιν τους το ουσιαστικό περιεχόμενο του νόμου
περί ενίσχυσης των εντύπων μέσων, ο οποίος μεταξύ άλλων
προβλέπει για την ενίσχυση κάθε μέσου, την διασύνδεση με
τις μόνιμες θέσεις εργασίας.
Να απαντηθεί εάν, σε ότι αφορά τα ηλεκτρονικά ΜΜΕ,

τηρήθηκε η προϋπόθεσή εγγραφής τους στο Μητρώο Ηλεκτρονικών
Μέσων,  ώστε  αυτά  να   δικαιούνται  οιασδήποτε  κρατικής
ενίσχυσης.

Να ενημερωθούν άμεσα εάν τα μέτρα ενίσχυσης του εντύπου
τύπου θα εφαρμοστούν και πότε.»

                            ΤΑ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΣΥΜΒΟΥΛΙΑ ΤΩΝ
ΕΝΩΣΕΩΝ


